
Referat fra styremøte  
 
Dato: 02/5-21, kl. 19.30  
 

Til stede: Henning Meese, Arve Moen, Louise Garshol Bergø (Referent), Pia Dangel, 

Bertil Endresen, May Liz Nautnes (På teams), Anne Marte Viken Kallset  

 

Ikke til stede: Gjertrud Bjørnvold  

 

Sak nr. Tema Referat/Vedtak 

8/21  Orientering fra 

Daglig Leder 

Kort oppsummert:  

Sommerturn er under planlegging, ny 

webshop er snart oppe å gå, innkjøp av 

utsyr gjøres kontinuerlig, høstens timeplan 

utarbeides, det vil settes opp arbeidsmøte 

for planlegging av høsten.  

9/21  Budsjettering til 

(alle) 

Konkurranseparti. 

Pia legger frem god og innholdsrik plan for 

konkurranser og budsjettert deltakelse i 2021. 

Vedtak om hva klubben dekker gjentas og det er 

enighet om at det skal jobbes kontinuerlig fremover 

for å samle en konkurranseavdeling i klubben hvor 

Konkurransepartiet, Nivå 2 og gutter samhandler 

ytterligere enn i dag.   

 

Vedtak:  

1.Nytt budsjettfremlegg neste møte med 

gjennomgåtte justeringer er tatt inn. (For alle tre 

grupper). 

2.Pia kaller inn Julie og Miriam for å utarbeide plan 

for ytterligere samhandling, navn på fremtidige 

tropper og budsjett. 

3.Styret er enstemmig om å samle de tre gruppene 

mer for å få en helhetlig satsing og utnyttelse av 

trener team for avdelingen. 

  

10/21  Ny hovedtrener  80% stilling som hovedtrener. 2 kandidater 

intervjues pt.  
 
Vedtak:  

1.Vurdring av kandidatene gjøres av Daglig leder og 

Styreleder og legges frem i neste styremøte. 

2.Arve skal legge frem et halvårsregnskap med 

estimater for året på neste møte. Han skal også 

presentere forslag på stillingsprosent til neste møte.  

11/21  Evt.  Status hallprosjekt:  

Det arbeides med utvidelse av arealer i 

Braatthallen. Henning orienterte om status.   
Styret tar orienteringen til etterretning. 

 

Louise 



Tidligere styremøter: 

 

# 1 – Lokalet 19:00, tirsdag 13. april – 7 saker gjennomgått (1/20-7/20) 

- 7 deltakere (7 av 7 styremedlemmer, 0 av 2 vara, 0 fast ansatte) 

 

 
 


